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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 17 januari 2019. 
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter 
de heer A.L. (Arno) van Kempen, lid en plv. voorzitter  
mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
de heer F.Q.A.(Fred) van Trigt, lid  
de heer R.J. (Robert) ‘t Jong, secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist  
 

AFWEZIG  
 

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en zit voor het eerst als voorzitter de vergadering voor. 
Hij bedankt de bestuursleden voor hun vertrouwen.   
De heer Van Kempen komt iets later. 
In het Leidsch Dagblad en in de media staat dat staatssecretaris Van Ark vindt dat gemeenten meer 
werk moeten maken van de Tegenprestatie naar vermogen en de Wet taaleis. De vraag is hoe dat bij 
de ISD gemeenten zit. Secretaris stuurt het dagelijks bestuur per e-mail de stand van zaken rondom 
de uitvoering van de Wet taaleis en de Tegenprestatie naar vermogen bij de ISD. (noot notulist: per e-mail 

op 17 januari 2019 gedaan.)    

HLT Samen en de ISD hebben afgelopen maandag te maken gehad met een Brute force aanval op de 
ICT-omgeving. De aanval heeft niet geleid tot schade en het veiligheidssysteem heeft de aanval tegen 
kunnen houden.            
 
2. Verslag dagelijks bestuur van 20 december 2018  

 
Tekstueel:  
Het verslag is met het herstel van een typefout bij agendapunt 16 vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
Bladzijde 2 (agendapunt 9): De opmerking in het verslag is juist. Het bedrag van de branchevereniging 
is minimaal € 25,- per uur en daar zit de ISD boven.   
   
3. Lijst van toezeggingen 
De lijst is besproken en geactualiseerd. 
Toezegging 2018-18 (AVG): De functionaris gegevensbeheer van HLT en Noordwijk kunnen samen 
niet eerder dan het dagelijks bestuur van 11 april 2019. Het dagelijks bestuur vindt dat jammer, maar 
gaat akkoord om de AVG dan te agenderen.   
2018-24 (Informatiebrief CRvB): Brief is in concept klaar en onderwerp is ook bij de Fysieke 
overlegtafel aan de orde geweest. Zorganbieders vragen waarom er nog geen actie is ondernomen. 
Het advies van het ministerie van VWS en de VNG is nog niet binnen en eerder heeft het dagelijks 
bestuur besloten dat advies eerst af te wachten. Het uurtarief dat de ISD hanteert is lager dan het in 
de wandelgangen gehoorde landelijk gemiddelde van € 27,-. 
2018-27 (afspraken Vroeg Eropaf): Secretaris heeft ambtelijk gehoord dat Noordwijk voor de 
dorpskern Noordwijkerhout zelf gaat starten met Vroeg Eropaf. Eerder heeft het dagelijks bestuur 
afspraken gemaakt die daarmee niet overeenkomen. Eerder heeft het dagelijks bestuur afgesproken 
dat de HLT gemeenten starten met de pilot Vroeg Eropaf en de gemeente Noordwijk de huidige 
werkwijze met het convenant blijft uitvoeren en over negen maanden vindt een evaluatie plaats. 
Voorzitter gaat na waar dit vandaan komt. Het dagelijks bestuur geeft aan dat Noordwijk altijd nog kan 
aansluiten bij de pilot van de HLT gemeenten.         
2018-29 (uitvoeringsregels loonkostensubsidie): Het dagelijks bestuur heeft de reactie op de vragen 
ontvangen en vindt de reactie helder en voldoende. Daarmee heeft het dagelijks bestuur de 
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uitvoeringsregels loonkostensubsidie 2018 formeel vastgesteld.       
 
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2018 en 2019 

 
a. Ingekomen en uitgaande stukken 
Er zijn geen inkomende en uitgaande stukken.  
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van het overzicht. De verordening Wmo staat in alle 
gemeenten binnenkort op de raadsagenda en bij de meeste gemeenten is het een hamerstuk.  
In Hillegom is een aantal vragen over het abonnementstarief Wmo gesteld. Secretaris kent de vragen 
niet maar mogelijk zijn deze ambtelijk bij de ISD binnengekomen (noot: vragen zijn ambtelijk afgehandeld).   
Secretaris heeft intern informatie gehad over de uitputting van de Pgb’s Jeugd en daarbij valt een 
aantal zaken op. Daarbij kan de vraag gesteld worden of de indicatie goed is geweest of dat het kind 
niet de juiste zorg heeft gekregen. De begroting van gemeenten is gebaseerd op de indicaties. De ISD 
onderzoekt een aantal zaken en heeft ook contact met de directeur van Jeugd. Als Pgb’s niet benut 
zijn betaalt de SVB het teveel ontvangen budget terug aan gemeenten. Secretaris stuurt het overzicht 
van de uitputting per gemeente naar het dagelijks bestuur toe (noot notulist: per e-mail op  

17 januari 2019 gedaan).  
 
5. Verlenging overeenkomst RDOG medische advisering 
Het dagelijks bestuur ziet graag bij alle voorstellen voor het dagelijks bestuur een vast stramien, net 
als bij bijvoorbeeld Holland Rijnland. De ISD pakt dit op. 
In het voorstel staat een zin over de Europese aanbesteding en dat schept verwarring, omdat sprake 
is van onderhandse aanbesteding en van inbesteding. En daardoor ontstaat ten onrechte het beeld 
dat we te laat zijn en Europese aanbestediing van toepassing is. Het dagelijks bestuur gaat akkoord 
met de voorgestelde verlenging van een jaar en heeft besloten dat voor volgend jaar een quick scan 
moet plaatsvinden, waaruit moet blijken dat de tarieven marktconform zijn. Het dagelijks bestuur vindt 
daarbij de kwaliteit erg belangrijk.  
 

6. Kadernota 
Het dagelijks bestuur heeft de aangepaste kadernota besproken en vindt het meer een contourennota 
dan een kadernota. Het is verder een prima voorstel om met de raden te bespreken en de discussie 
aan te gaan. Het dagelijks bestuur deelt de ideeën die erin staan. Het doel van het bespreken van de 
nota is om de afstand tussen de raden en de GR ISD te verkleinen. Secretaris gaat na of in de Wet 
gemeenschapelijke regeling nog voorwaarden staan waaraan een kadernota moet voldoen. (noot 

notulist: secretaris heeft dat nagekeken en de ISD voldoet al aan de wettelijke regeling en verder is een kadernota vormvrij). 
De ISD verwerkt de reacties van de raden in de begroting en daarna volgt de verdere uitwerking 
inclusief de financiële consequenties. Het dagelijks bestuur heeft besloten om van kadernota de term 
contourennota te maken en deze contourennota in een ‘benen op tafelsessie’ per raad te bespreken. 
De ISD maakt via de griffie afspraken over deze bijeenkomsten.       
De ISD is recent gestart met de training ‘sensitieve dienstverlening’ en die training is een gevolg van 
de presentatie over mobility mentoring tijdens de jubileumconferentie van de ISD.      
 
7. Van Wmo naar Wlz; knelpunten uitvoering 
Het dagelijks bestuur heeft de notitie besproken en heeft een aantal vragen gesteld.  
In de praktijk is soms sprake van een samenloop Wmo/Wlz en dan kan het voorkomen dat iemand 
met een Wlz indicatie thuis blijft wonen, maar nog wel voorzieningen van de Wmo krijgt (niet zijnde 
begeleiding). De invoering van het abonnementstarief leidt naar verwachting tot een aanzuigende 
werking bij de Wmo en dat meer mensen problemen hebben met een Wlz indicatie, omdat de eigen 
bijdrage voor de Wmo aanzienlijk lager is geworden dan bij de Wlz en daardor het verschil nog groter. 
De noodzakeljke zorg moet het uitgangspunt zijn, maar in de praktijk spelen financiën ook een rol bij 
de klant/de familie. Het huidige beleid is dat de Wlz voorliggend is op de Wmo en dat de ISD vaak een 
gewennings-/overgangsperiode hanteert. Een optie is om er een kanbepaling van te maken, zodat de 
klant ook onder de Wmo kan blijven, maar dat heeft wel financiële consequenties voor gemeenten. 
Besloten is dit in algemene zin op te nemen in de contourennota en met de raden te bespreken. 
Daarna komt het voorstel terug in het dagelijks bestuur en tot aan die tijd blijft het huidige beleid met 
toepassen van maatwerk gehandhaafd.         
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8. Ministeriële regeling Pgb sociaal netwerk 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van de notitie. Voor de ISD is de inhoud verder niet 
relevant, omdat uit onderzoek blijkt dat bij de ISD geen klanten onder de overgangsgroep vallen.  
 
9. Managementrapportage 3 januari 2019 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van de managementinformatie. Waarom het aantal 
bijstandsgerechtigden in de gemeente Hillegom minder daalt dan in een andere gemeente is niet echt 
te verklaren. (noot notulist: uit het jaarlijks overzicht per gemeente blijkt dat ook in Hilegom sprake is van een forse daling bij 

de uitkeringen PW). Het dagelijks bestuur heeft verder geen vragen/opmerkingen.  
 
10. Ziekteverzuim december 2018 
Het dagelijks bestuur heeft kennis genomen van het verzuimpercentage en stelt dit overzicht wel op 
prijs, tenzij het veel werk betekent. Voor de ISD is dat geen probleem en een kleine moeite. Het 
ziekteverzuimpercentage zegt vaak ook iets over de sfeer binnen een organisatie. Bij de ISD zijn gelet 
op het laag verzuimpercentage geen signalen dat de sfeer niet goed is.     
 
11. Wat verder ter tafel komt 
Het dagelijks bestuur vindt het prima om dit agendapunt voortaan te combineren met de rondvraag.  
Secretaris heeft met een zorgaanbieder voor begeleiding een gesprek gehad en heeft daarvan een 
terugkoppeling gegeven. En heeft daarbij het voorstel om met deze partij en ook de andere partijen 
die begeleiding leveren voor herindicaties een pilot te starten toegelicht. Secretaris stuurt het dagelijks 
bestuur een notitie met daarin de aanvullende informatie. Het dagelijks bestuur gaat akkoord met de 
afspraken en de pilot.    
 
12. Rondvraag en sluiting 
Geen gebruik van gemaakt.  
  
Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 13 februari 2019 
 
  
De voorzitter,       De secretaris, 
                                
  
D.T.C. Salman                                                               R.J. ‘t Jong 

  
 


